
Referat af ord. Bestyr.møde d 11.1.11 Grundejerforeningen Leos Alle, hos Kristina. 

1. Referatet af sidste møde godkendt uden anmærkning.      

2. udkastet til brev til teknisk udvalg revideres kritisk, og suppleres med et pkt 4, der henviser til, at 

alle lodsejere, der direkte kan påvirkes af lukningen (vestlige del af Grev Schacksvej), ser meget 

frem til, at den bliver en realitet. 

3. ”Ny strategi” gennemgås, idet vi specielt koncentrerer os om pkt 4, og det aftales, at formanden 

indplacerer de 24 ”felter på Kommunens kort over Leos Alle, samt evt detailtegner et af krydsene. 

.(evt kun 22, hvis Nygade kun kan klare 2 (kommunens snævreste gade)). Resten af strategien 

lægges lidt i bero. 

4. og 

5. afventer (se dagsorden) 

6. afventer, idet vi har konstateret nye røster om re-etablering af banen, trods begyndende sløjfnings-

aktivitet. 

7. ingen 

8. ingen 

9. Kristina opdaterer 

10. Vi kan konstatere, at GIROkortene var en god ide, eller også er vore aktiviteter ved at blive 

bemærket på vejen.  Vort antal betalende medlemmer steg fra 2009: 25 til 2010: 46 

11. opgaver fordeles. Først lokalet og dermed datoen, herefter ordstyrer, Henrik H klarer forsyninger, 

gæst:  Henning sonderer flere muligheder. Som sidst husstandsomdelte indbydelser samtidig med 

GIROkort. 

12. intet 

13. Kortvarigt opsamlingsmøde 22.2. kl 19.30 hos Jørn Raahede, 44 

 

 

 

Erik Hvidberg Jørgensen, 70                                                                                                                          

 


